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Sak 2017/5: Delegering av ansvar for å gjennomføre igangsatte tiltak i 2017 

Bakgrunn 

Som forvaltningsmyndighet har nasjonalparkstyret i tillegg til å forvalte verneforskriften, også 

ansvar for den aktive forvaltningen, for eksempel skjøtsel, informasjon og tilrettelegging for 

besøkende. 

I nasjonalparkområdet var det tidligere 17 mindre verneområder som nå er omgjort til 

nasjonalpark. I noen av disse områdene har det i flere år blitt gjennomført tiltak i henhold til 

tidligere gjeldende forvaltningsplaner. Noen av disse tiltakene må gjennomføres hvert år eller 

med noen års mellomrom om verneverdiene skal bevares og utvikles. 

Fylkesmannen har søkt om, og fått tildelt midler til tiltak i nasjonalparken i 2017. Av en 

ramme på 400 000 kr vil de allerede planlagte tiltakene kreve ca. 230 000 kr. Det gjelder 

blant annet rydding, slått og husdyrgjerder på Jomfruland, slått og beiting på Stråholmen, 

fjerning av rynkerose og bestandskontroll av villmink. 

Nytt av året er at det er tildelt ca. 125 000 kr til tiltak mot stillehavsøsters som kan brukes i 

Telemark, uavhengig av nasjonalparkens grenser. 

Vurdering 

Før nasjonalparkorganisasjonen er i ordinær drift, er det hensiktsmessig at allerede planlagte 

og igangsatte tiltak blir håndtert av Fylkesmannen som har personell som kjenner områdene 

og arbeidene godt. Det vil gi større muligheter for å kunne håndtere etableringen av 

nasjonalparken, herunder åpningsarrangement og oppstart av arbeid med forvaltningsplan. 

Innstilling 

Styret delegerer ansvaret for gjennomføring av allerede planlagte og igangsatte tiltak i 
nasjonalparken i 2017 til Fylkesmannen. 

Behandling 

Jone Blikra fremmet følgende endringsforslag: Styret ber om utredning og forslag til 

prioritering av tiltak i 2017 på neste styremøte.  

Enstemmig vedtak 

Styret ber om utredning og forslag til prioritering av tiltak i 2017 på neste styremøte. 



 


